

**Financial Offer: Rehabilitation and maintenance of Fence in Al Hol and Roj camps -NES**

**العرض المالي : إعادة تأهيل وصيانة السياج في مخيمي الهول و روج في شمال شرق سوريا**

#	Item description	الوصف بالعربي	Estimated Qty	Unit	Unit Price (US Dollar)	Total price (US Dollar)
1	BRC Fence: Supply & Install Fence : 1- the implementation metal poles 8cmx8cm, and 2mm thick every 2.5 meters, high 2.3 m. The price includes the installation of metal columns of 70 cm within the concrete bases (the total length of the columns becomes 300 cm). 2 -the implementation of a metal frame between each pipe (metal poles) with crouse inside the frame using metal angle 4cmx4cm thickness 4mm. 3- welding metal plat 20 cm * 20 cm thickness of 4 mm in center crouse 4-the implementation of BRC chain mesh (4.5X4.5)cm with a thickness of 3mm, 5- Implementation of a beam of ordinary concrete with a cement ratio of 250 kg / m 3 and dimensions (width 20 cm and height 30 cm). 6- Implementation of the bases of the columns of non-reinforced concrete with a cement ratio of 250 kg / m3 dimensions (50 cm * 50 cm * 70 cm) and the price includes excavation works for the bases. The price includes Providing materials & install gates using rectangular 10cmx10cm", 2.3 m high and 1.8mm thick, two cross-sections of metal angle 4cmx4cm thick 4mm, also the price includes removing all damage, and all the work should be done according to the details and site engineer instructions. a The price includes leveling works for the path of the fence, the price includes the implementation of the paints for metal works on the three layers ( base layer + two final layers).	سياج BRC: توريد وتركيب السياج: 1- تنفيذ أعمدة معدنية 8 سم * 8 سم وسماكة 2 مم كل 2.5 متر وارتفاع 2.3 متر. السعر يشمل تركيب أعمدة معدنية 70 سم داخل القواعد الخرسانية (الطول الكلي للأعمدة يصبح 300 سم). 2- تنفيذ إطار معدني بين كل ماسورة (عواميد معدنية) مع تجويف داخل الإطار بزاوية معدنية 4 سم * 4 سم وسماكة 4 مم. 3- صفححة لحام 20 سم * 20 سم سماكة 4 مم في المركز 4- تنفيذ شبك سلسلة BRC مقاس 4.5X4.5 سم بسمك 3 مم. 5- تنفيذ كمر من الخرسانة العادية بنسبة اسمنتية 250 كجم / م 3 وبأبعاد عرض 20 سم وارتفاع 30 سم). 6- تنفيذ قواعد اعمدة من الخرسانة غير المسلحة بنسبة اسمنتية 250 كغ / م 3 ابعاد 50 سم * 50 سم * 70 سم) ويشمل السعر اعمال حفر للقواعد. يشمل السعر توفير مواد وتركيب بوابات مستطيلة الشكل بطول 10 سم * 10 سم وارتفاع 2.3 متر وسماكة 1.8 ملم ومقطعان عرضياتان بزاوية معدنية 4 سم * 4 سم بسمك 4 ملم ، كما يشمل السعر ازالة جميع الاضرار ، ويجب أن يتم كل الأعمال حسب التفاصيل وتعليمات مهندس الموقع أ يشمل السعر أعمال تسوية مسار السياج ، السعر يشمل تنفيذ الدهانات للأعمال المعدنية على الطبقات الثلاث (طبقة أساسية + طنقتين نهائيتين).	200	ml		
2	Poles for Fence: Provide and install The implementation metal poles are 8cmx8cm, and 1.8 mm thick., the price includes the implementation of the paints for metal works on the three layers ( base layer + two final layers).	أعمدة السياج: تجهيز وتركيب عوارض معدنية للتنفيذ 8 سم * 8 سم وسماكة 1.8 مم. يشمل السعر تنفيذ الدهانات للأعمال المعدنية على الطبقات الثلاث (طبقة أساسية + طنقتين نهائيتين).	50	ml		
3	Maintainance the BRC Fence: the implementation of BRC chain mesh (4.5X4.5)cm with a thickness of 3mm, the price includes the implementation of the paints for metal works on the three layers ( base layer + two final layers).	صيانة سور BRC: تنفيذ شبكة معدنية BRC (4.5X4.5) سم بسمك 3 مم ويشمل السعر تنفيذ الدهانات للأعمال المعدنية على الطبقات الثلاث (طبقة أساسية + طنقتين نهائيتين).	50	m2		
4	Rehabilitation of the fence part : 1- the implementation of a metal frame between each column (metal poles) with a cross inside the frame using a metal angle 4cmx4cm thickness of 4mm. 2- welding metal plat 20 cm * 20 cm thickness of 4 mm in center crouse 3-the implementation of BRC chain mesh (4.5X4.5)cm with a thickness of 3mm, the price includes the implementation of the paints for metal works on the three layers ( base layer + two final layers).	تأهيل جزء من السور: 1- تنفيذ إطار معدني بين كل عمود (أعمدة معدنية) مع صليب داخل الإطار بزاوية معدنية 4 سم * 4 سم وسماكة 4 مم. 2- صفححة لحام 20 سم * 20 سم سماكة 4 مم في مركز الكرس 3- تنفيذ شبك سلسلة BRC مقاس 4.5X4.5 سم بسمك 3 مم. يشمل السعر تنفيذ الدهانات للأعمال المعدنية على الطبقات الثلاث (طبقة أساسية + طنقتين نهائيتين).	90	ml		
<b>Total Amount (USD)</b>						

**NOTE:**

- Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our specifications and required quality and to request a better quality.
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The Goods/ Service must be delivered to Al-Hol and Roj Camps as per the instruction of Our Organization's Supervisor .
- The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-Hol and Roj Camps.

**ملاحظة:**

- يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلي مواصفاتها والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- يتم تقديم بضاعة/ الخدمة المذكورة اعلاه في مخيمي الهول و روج وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الاسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيمي الهول و روج.

Name of Signatory : .....

Title of Signatory : .....

Name of Bidder : .....

Name of Bidder : .....

Date of Signing : .....

Signature & stamp : .....